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Software risk assessment method for measuring instruments is demonstrated using 
a real example. The measurement tool in question was a system for measuring the 
parameters of heavy-duty automobile vehicles while driving, which is used for photo 
and video recording of traffic violations. We showed the application of the methodology 
in detail, a measurement tool was selected that has a fairly complex device and with 
software that will be evaluated. Clearly the methodology takes into account a wider 
range of factors and considers the risks of software from different angles.
The presented methodology can be applied to real-life measuring instruments and 
become an effective way to solve problems of safety and security of measuring 
instruments.
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Метрологическое обеспечение производства
Учебно-методическое пособие. — М.: Нижегородский филиал АСМС, 2023

Пособие содержит основные положения правовых и нормативных документов, а также прак‑
тический материал по разным направлениям метрологического обеспечения применительно 
к работе как промышленных предприятий, так и организаций других видов деятельности.
Издание адресовано руководителям предприятий и метрологических служб, а также специалис
там различных направлений метрологического обеспечения производства, аккредитованных 
структур в сфере государственного регулирования обеспечения единства измерений, испыта‑
тельных подразделений, в том числе в целях подтверждения соответствия, а также специалис
там по управлению качеством и техническому регулированию.
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